
Referat fra møte i Fau ved Meland ungdomsskule 

 

Dato:   06.12.21 

Sted:   Teams 

Til stede: Morten Rosvold (rektor), Lisbeth Sjursen (leder - 10a), Hege Anette H. Hellen 

(10b), Therese Vågenes ( ), Linda Lilleskare (9b), Sandra Olsvoll (9b), Silje Sandvik Sudmann ( 

), Siv Christin H. Bøhn (8d), Henriette Bakke (elevrådet) og Silje Sævareid Nordtveit (9c). 

 

Sak 1: Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjent. 

 

Sak 2: Informasjon fra rektor 

Morten Rosvold informerer om situasjonen ved skolen. Det er en del uro og usikkerhet med 

tanke på økt smitte på 10. trinn. Han har vært i kontakt med kommunelegen. Det er ikke 

mulighet for nedstenging. Det ble samtale om ulike tiltak videre, samt om hvilken 

informasjon som skal sendes hjem til foreldrene. Rektor vil sende ut et infoskriv til de 

foresatte innen kort tid.  

Representant fra Fau oppfordrer på økt fokus på å gjøre det hyggelig i klassene (klassevis), 

på tross av situasjonen. 

Representant fra elevrådet stiller spørsmål i forbindelse med fraværsføring i denne 

situasjonen. 

 

Sak 3: Status vinter-/Valentinesball 

Henriette Bakke informerer om hva elevrådet har kommet frem til. 

Sted: inne i hallen, Meland Aktiv. 

Dato: 18. februar 

Gruppen i elevrådet venter på å få avholdt et møte med Trond Egil Soltvedt. 

Hege Anette H. Hellen og festkomitegruppen vil jobbe videre med ballet på nyåret. 

 

Sak 4: Status komitearbeid 

Trafikkavviklingssituasjon – aksjon avviklet av Trafikkfaglig Samarbeidsutvalg (TSU). 

«Uteområdegruppen» tenker at elevene må få komme med forslag om hva de ønsker. 



Forslag om å jobbe i arbeidsgruppene i neste møte, 17. januar, kl. 19.00. 

«Ny skole – saken» venter vi med til neste gang. Hege Hellen har fått tak i info fra Håvard 

(tidligere nestleder). 

 

Sak 5: Eventuelt 

Ingen innkomne saker. 

 

Neste møte: 17. januar 2022, kl. 19.00. 

 

Ref.: Silje S. Nordtveit 


